

Портфолио для 5 класса

My diary of family



My name is Veronica and I have a great family! My dad is a policeman, and he is 39 years old. He works hard to keep our city safe. He is brave and strong. My mum is 37 years old. She is an accountant. She helps people with their money. Mum is beautiful and kind. I have an older sister who is 19 years old. She is a student at the university and studies a lot. I'm proud of her and want to do well in school too. She is clever and friendly. We all love each other very much!

Мой дневник семьи

Меня зовут Вероника и у меня замечательная семья! Мой папа полицейский, ему 39 лет. Он упорно трудится, чтобы сохранить наш город в безопасности. Он смелый и сильный. Моей маме 37 лет. Она бухгалтер. Она помогает людям с их деньгами. Мама красивая и добрая. У меня есть старшая сестра, ей 19 лет. Она студент университета и много учится. Я горжусь ею и тоже хочу хорошо учиться в школе. Она умная и дружелюбная. Мы все очень любим друг друга!

Озвучка на сайте и другие тексты для портфолио в 5
классе:

